
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Drážovská 6, 949 01 NITRA

Zápisnica z rady rodičov konanej dňa 31.3.2015

Počet prítomných: 12

Hosť: Mgr. Ďurišová – riaditeľka školy, Mgr. Peštová – zástupkyňa školy.

Program:

1. Otvorenie

2. Kontrola úloh zo zasadnutia konaného 2.12.2014

3. Správa p. riaditeľky o aktuálnej situácii a plánovaných akciách v škole.

4. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok.

5. Diskusia

K jednotlivým bodom programu:

1. Otvorenie rady rodičov predsedníčkou p. Bielikovou, ktorá privítala p. riaditeľku Ďurišovú a pani
zástupkyňu Peštovú.

2. Kontrola úloh z predchádzajúcej rady rodičov – neostali žiadne úlohy nesplnené.

3. Aktuálna situácia o akt. situácii a aktivitách školy

 Pani riaditeľka vyjadrila poďakovanie za úsilie vedeniu školy a poslankyni Kolenčíkovej za
výmenu okien.

 Ďalej  pani  riaditeľka  vyjadrila  poďakovanie  členom  Rady  rodičov  za  zorganizovanie
pohostenia pre účastníkov a hostí na Vianočnej akadémii.

 Úspešný zápis prvákov školy : veľká snaha vedenia školy a za kampaň pred náborom
prvákov – zapísaných je 61 prvákov. 

 Výmena tabúľ a hygienickej sanity v jednotlivých triedach – financie zabezpečilo mesto.

 Plán – vymaľovanie tried a chodieb pavilónov v lete 2015.



 Zateplenie  budovy  -   dlhodobý  plán  a vízia  školy.  Záleží  od  podpory  mesta
a predstaviteľov jej zastupiteľstva.  Okrem Škultétyho školy je v pláne zatepľovať aj našu
školu.

 Plán – výmena okien aj na telocvični.

Všetky tieto a     aj iné aktivity sú priebežne uverejňované na webovej stránke školy.

4.  Návrhy a pripomienky z tried

 Vrátili sme sa spätne k téme pripomienok k podávanej strave v školskej jedálni – vedúca
školskej jedálne išla priamo do 5.A, kde bola požiadavka vznesená.

 Zakúpenie  stola  pre  stolný  tenis  :  bolo  bodom  programu  na  triednych  RZ
na odsúhlasenie rodičov v jednotlivých triedach.

 Dotaz  na  špeciálneho  pedagóga  a psychológa  –  z finančných  možností  školy  zatiaľ
dlhodobo nereálne.

 Požiadavka  na  platbu  Školského  klubu  súhrnne  –  je  možná  z obdobie  9-12  a potom
až 1-6, z účtovného hľadiska totiž nie je možné z dôvodu konca roka.

 Diskusia  k testovaniu  štvrtákov  –  nakoľko  sa  termín  testovania  prelína  s   plánovanou
školou v prírode. Vznikla požiadavka rodičov o jeho zrušenie nakoľko v 5. ročníku to bude
povinné. Pani riaditeľka pripraví odpoveď pre rodičov, kde zdôvodní požiadavku na toto
testovanie. Bude to rodičom triedy rozposlané do mailových stránok.

 Nevyhnutné spájanie tried piateho ročníka : nakoľko odchádza veľa detí na osemročné
gymnáziá.

 Záujem rodičov detí siedmej A triedy o doučovanie už v ôsmom ročníku.

 Požiadavka na výmenu tabúľ u tých tried, kde to nebolo ešte zrealizované.

5. Diskusia

 Poďakovanie pani riaditeľky pani Bielikovej za jej aktívnu účasť pri vyššie spomínaných
aktivitách týkajúcich  sa najmä zveľaďovania školy a náboru prvákov.

V Nitre, dňa 31.3.2015

Zapísala: Ing. Zuzana Ondrovičová                                                     Overila: Mgr. Terézia Bieliková


